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886399-H | KPL6698 

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor      |      Email: smallhero2u@gmail.com 

Tel: 03-8959 1088 
HP: 010-200 8350 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tour Fare Per Person (Adult Twin) 团费不包含 Excluded   Per Pax 

GV 10 - 14 
Single Supp. 

单人房差 
Tipping 小费   500Yen/day/pax 

RM3799 RM1000 
Travel Insurance 旅游保险 RM10/day/pax 

限时优惠扣 (Time Limit Offer) -RM200 per pax 

5 天 4 晚 东京/富士山/银座/镰仓 (地接配套) 

备注附加费 :  RM500 per pax 

Peak Season Surchage:  RM500 per pax 

07 Feb – 27 Feb 2026 华人新年 CNY 

20 Mar – 20 Apr 2026 樱花季节 Sakura 

29 Apr – 5 May 2026 劳动节 Labor Day 

  
 

费用不含 Fare Excluded 

~ 迪士尼乐园 Disneyland 

 
 

Tour Package Detail:  

~ 全程 3-4 星花酒店 3-4 Star Hotel 

 
 

 

D1 KUL/ Tokyo    (L/D)     Hotel 3*: Hotel Just One Fuji Oyama or similar 
Mt. Fuji 5th Station an important symbol of Japan and is regarded as a sacred mountain. *If encounter bad weather, may not be able to completely reach Mount Fuji 5th 
station (May only be able to reach the 1st station), and will be no refunds. Thanks for understanding. * 
Oshino Hakkai known as "Little Jiuzhaigou" in Japan, is a group of springs located in Oshino Village, Yamanashi Prefecture. 
Lake Kawaguchi is a resort town in Japan. The symbol of Japanese volcanoes. 

D2 Mount Fuji (2H) Kamakura (2H) Tokyo  (B/L/X)               Hotel 4*: Asakusa Vessel Inn Hotel or Similar 
The Great Buddha of Kamakura at Kōtoku-in Temple is the symbol of the ancient city of Kamakura. It is one of Japan's three great Buddha statues. 
Enoshima + "Slam Dunk" Filming Location (Car tour) It offers lush harmonious interactions between people and animals. In between, will pass by Kamakura High School. 
The Hakodate Hachiman Shrine It served as the focal point of faith for warrior families during the medieval period and remains a symbol of Kamakura. 

D3 Tokyo     (B/X/X)     Hotel 4*: Asakusa Vessel Inn Hotel or Similar 
Senso-ji Temple is a popular recreational destination with Edo-style architecture still intact in Japan. It known as Kaminarimon, formally named Furaijinmon. 
The Nijuubashi Bridge at the Imperial Palace spans from the Imperial Palace Plaza to the main gate of the Imperial Palace, known as the Nijubashi Bridge Gate. Upon 
crossing the bridge, there are two ninety-degree turns leading to an iron bridge. 
Odaiba Seaside Park serves as Tokyo's new focal point for leisure, entertainment, and shopping. 
Ginza is Tokyo's most famous commercial district and Japan's most iconic bustling area. 

D4  Tokyo– Free & Easy   (B/X/X)     Hotel 4*: Asakusa Vessel Inn Hotel or Similar 
To visit either Disneyland or Disney Sea, *Tour fare as below: (inclusive of transfers and Disney Park admission): 
Adults: RM700 / Children (4 to under 17 years old): RM650 / Infrant (0 to 3 years old): Free of charge 

D5 Tokyo/KUL    (B/X/X)     
Omotesando is a gathering place for four major distinctive fashion streets in Tokyo. Its charm lies in being the exclusive location for some renowned global brands or large-scale 
fashion plazas. Omotesando serves as the Asian exhibition center for world-renowned brands. 
Harajuku discover vintage clothing and miscellaneous goods stores in Ura-Harajuku and enjoy shopping in large-scale malls. 
Shibuya is one of Tokyo's most iconic commercial districts, it is a bustling street favored by young people and international tourists. 
Arrive Kuala Lumpur 

忍野八海 

10 人 SIC / 10 to Go 

D1  吉隆坡/东京   (L/D)             酒店 3*: Hotel Just One Fuji Oyama 或同級 

富士山五合目 更是日本重要的象征,  被视为圣山 *能否登上富士山五合目受到天气因素的影响, 若由于天候因素, 可

能无法完全登上富士山五合目 (可能只能登上一合目), 亦无退费, 敬请谅解.* 

忍野八海 在日本素以“小九寨沟”著称,  是位于山梨县忍野村的涌泉群. 

河口湖 是日本的度假小镇,  位于日本火山的象征富士山北麓,  是攀登富士山吉田路线的门户. 

D2 富士山 (2H) 镰仓 (2H) 东京 (B/L/X)             酒店 4*: 浅草 Vessel Inn 酒店或同级 

高德院镰仓大佛  著称的高德院大佛是古都镰仓的象征,  镰仓大佛是高德院的主佛,  也是日本三大佛像之一. 

江之岛 +《灌篮高手》取景地  (车览) 日本著名动画《灌篮高手》名景,  车站就是动画的场景之一. 

鹤岗八幡宫 是三大八幡宫之一. 在中世是武家守护神的信仰中心,  仍是镰仓的标志. 

D3 东京    (B/X/X)  酒店 4*: 浅草 Vessel Inn 酒店或同級 

浅草寺 日本现存的具有江户风格的民众游乐之地,   其是东京都内最古老的寺庙, 是日本和浅草地区的象征. 

皇居二重桥 皇居前广场到皇居正门 (二重桥门),  穿过桥后,  在正门九十度转两次的铁桥,  被称为西之丸下乘桥. 

台场滨海公园 东京湾的人造陆地上,  是东京新的休闲娱乐集中地和购物区,  很受年轻人的青睐. 

银座 是东京最著名的商业区,  也是日本最具代表性的繁华商圈, 以高级购物商店而闻名. 

D4 东京-自由活动   (B/X/X)  酒店 4*: 浅草 Vessel Inn 酒店或同級 

游玩迪士尼乐园或世界唯一的迪士尼海洋.   *门票自理 (含接送+迪士尼门票):  

只需 RM700 成人 / RM650 小孩 (4 岁至 17 岁以下) / 小小孩 (0-3 岁以下免费) 

D5  东京 / 吉隆坡   (B/X/X) 

表参道 是东京的四个主要特色街头时装店的聚集地, 可以说表参道是世界品牌的亚洲展览中心. . 

原宿 是東京流行次文化聖地,可深入巷弄探索貓街,  裏原宿裡的古著,雜貨店,  更有超好逛大型商場. 

涩谷 涩谷是东京最具代表性的商圈之一, 涩谷被称为东京的西门町, 都是年轻人和国际观光客最喜欢去的繁华街 

抵达吉隆坡. 

5D4N Tokyo Tour (Ground Arrangement) Only) SIC-NRT 


